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Geachte mevrouw Otten, 

Op 9 oktober 2010 heeft u namens de firactie van Trots op Nederland schriftelijke 
vragen ex artikel 38 van het reglement van orde voor de gemeenteraad gesteld over 
het ophalen van huisvuil in de binnenstad van Haarlem. Door een misverstand is 
deze brief enige tijd aangehouden door de betrokken afdeling en daardoor niet tijdig 
door ons ontvangen. Wij hebben u van deze vertraging op 1 februari jl. schriftelijk 
op de hoogte gesteld. Graag willen wij bij deze nogmaals onze excuses aanbieden 
voor deze gang van zaken. 
Inmiddels hebben wij in onze vergadering van 22 maart jlrhet antwoord óp üw 
vragen als volgt vastgesteld. 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat het ophalen van vuilnis na 18 uur 
's avonds leidt hier getoonde taferelen (foto)? Erkend het college dat dit soort 
situaties niet mogen voorkomen in de binnenstad? 

Antwoord: Het huidige inzamelregime is enige jaren geleden tot stand gekomen 
op verzoek van de middenstand. Dit op grond van het feit dat het voor een aantal 
ondernemers in het kemwinkelgebied aantrekkelijker was later op de dag het afval 
aan te bieden. Argumenten waren ondermeer het pas in de middag aanwezig zijn 
in het bedrijf, het ontstaan van afval in de loop van de dag, dit niet in de nacht 
willen of kunnen opslaan en het niet willen transporteren van afval door de winkel 
tijdens openingstijden. Ook particulieren in het gebied met avondinzameling 
dienen het afval pas in de middag aan te bieden. De wijziging van de inzameling 
heeft zeker geleid tot een vermindering van afval op straat in vergelijking tot de 
voorafgaande situatie, maar het probleem is hiermee niet voldoende opgelost. Nog 
steeds wordt in de binnenstad op verschillende tijdstippen van de dag en ook in de 
nacht het afval op straat gezet. Verantwoordelijk zijn ondermeer particulieren die 
vóór dat zij naar het werk gaan het afval vroeg in de ochtend al op straat aanbieden 
en ondernemingen zonder opslagmogelijkheid waar laat in de avond nog afval 
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vrijkomt. Om tot een definitieve oplossing te komen heeft het college in augustus 
2009 ingestemd met een integraal plan van aanpak om de inzameling in de 
binnenstad te vernieuwen. De essentie van dit plan betreft een totale aanpak van de 
problematiek. In tegenstelling tot maatregelen die in het verleden zijn genomen 
waarbij deelaspecten zijn aangepakt. De nieuwe aanpak houdt in dat alle factoren 
die bijdragen aan de vervuiling door afval bij de planvorming zijn betrokken en 
binnen de voorgestelde aanpak maximaal op elkaar zijn afgestemd. Dit houdt in 
dat de huisvuilzak als inzamelmiddel en de problemen die daar mee samenhangen 
tot het verleden zullen gaan behoren. Dit zal gerealiseerd worden door het plaatsen 
van ondergrondse containers voor huishoudelijk afval in het gehele centrum, 
zowel voor het restafval als voor glas, papier en kunststoffen. Bedrijven kunnen 
het afval aan de straat blijven aanbieden, maar alleen binnen bepaalde 
venstertijden en dan uitsluitend in containers of stevig verpakt als het om los afval 
gaat. Om de horeca tegemoet te komen zullen er voor deze categorie bedrijven op 
de pleinen met veel café's speciale ondergrondse (pers)containers worden 
geplaatst waar bedrijfsaval tot laat in de avond in gedeponeerd kan worden. 
Tenslotte voorziet het plan in een intensivering van de handhaving in de 
binnenstad in het bijzonder gericht op het naleven van de venstertijden en het 
voorkomen van toch nog illegaal aangeboden afval op straat. 

2. Is het college bereid in gesprek te gaan met Spaamelanden over de ophaaltijden 
binnenstad, waarbij verplaatsen naar de ochtend, voor opening van de winkels, het 
voorstel zou moeten zijn? 

Antwoord: Gezien het feit dat het eerder genoemde plan momenteel met de 
grootste spoed wordt geïmplementeerd, is het naar onze mening niet zinvol voor 
een korte periode de bestaande inzameltijden nog te wijzigen. Bovendien zal een 
terugkeer naarjnzameling in de morgen leidentot het weer manifest worden van de 
problematiek van voor de invoering van de avondinzameling. Vooral is te 
verwachten dat de hoeveelheid afval dat de avond van tevoren al buiten gezet zal 
worden zal toenemen. 

3. Is het college bereid Spaamelanden aan te spreken over de onzorgvuldigheid bij 
het ophalen van vuilnis? Er blijft een hoop troep liggen, zie afbeelding? 

Antwoord: Er is periodiek overleg tussen de gemeente en Spaamelanden over de 
wijze waarop de dienstverlening wordt uitgevoerd. De door u geconstateerde 
onzorgvuldigheid zal worden voorgelegd, waarbij wordt aangedrongen er 
zorgvuldig op toe te zien dat locaties waar afval zojuist ingezameld is 
"bezemschoon" worden achtergelaten. 
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4. Is het college bereid handhaving te gaan laten uitvoeren op het vroegtijdig 
neerzetten van vuilnis? Nu gebeurt het dat mensen met een vuilniszak speciaal naar 
de binnenstad komen om het daar neer te gooien. 

Antwoord: Het toezien op het juist aanbieden van afval en binnen het daarvoor 
bestemde tijdsvenster behoort momenteel al tot de reguliere taken van de 
handhavers. Dagelijks wordt in het centrum verkeerd aangeboden huisvuil 
onderzocht en indien mogelijk wordt een procesverbaal opgemaakt. 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders, 
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